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Research Summary

The phenomenon of composite displacement “deviation”
is very important in the linguistic studies ancient and recent,
because of the stylistic creative characteristics and its energy,
manifested in expressive styles and patterns of difterent
structures according to different situations. The aims of the
purposes and connotations. The features of this stylistic
phenomenon that gathered between creativity and enjoyment
have been clearly manifested in the Qur'anic discourse, which
contains many of the innovations of this wonderful stylistic art,
which enticed researchers to consider the origins of this
phenomenon and its branches. And exploration in their
characteristics and the implications of this can only be through

them. This study came to stand on the lines of say in this regard.

And combines the possible colors of the composite
displacement “deviation” contained in the Quranic statement
linking it to the purposes of speech through the wvarious
mechanisms of synthesis on which the expression. And what the
origin of the grammarians and rhetorical specialist, and what the

interpreters of God’s book have focused on the pioneer ideas in



this section will enrich the chapters of this research looking at
the phenomenon of composite displacement “deviation”

analysis, interpretation, representation and concluding.



Résumé de recherche :

Le phénomene de «déviationy de déplacement composite
est tres important dans les études linguistiques anciennes et
récentes, en raison de ses caractéristiques créatrices stylistiques et
de son énergie, qui se manifestent dans des styles expressifs et
des motifs de structures différentes selon les situations. Les buts
des buts et connotations. Les caractéristiques de ce phénomene
stylistique réunissant créativité et plaisir se sont clairement
manifestées dans le discours coranique, qui contient de
nombreuses innovations de cet art stylistique merveilleux, qui a
amené les chercheurs a se pencher sur les origines de ce
phénomene et de ses branches. Et l'exploration de leurs
caractéristiques et de leurs implications ne peut se faire que par

eux. Cette étude est venue dans la ligne de dire a cet égard.

Et combine les couleurs possibles de la «déviationy de
déplacement composite contenue dans la déclaration coranique
en le reliant aux fins de la parole a travers les divers mécanismes
de synthese sur lesquels 'expression. Et ce que I'origine des
grammairiens et spécialistes de la rhétorique et ce que les
interpretes du livre de Dieu ont axé sur les idées pionnieres de

cette section viendra enrichir les chapitres de cette recherche



consacrée au phénomene de la «déviationy du déplacement

.composite. final



